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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:1062 Bitcoinreserv

Sverige har en guldreserv och en valutareserv. I USA ska man nu bygga upp en 
strategisk bitcoinreserv. Det här är en trend som vi ser i många länder som nu 
aktivt köper bitcoin eller – som i USA – låter bli att sälja de bitcoin som 
myndigheterna beslagtar. 

Detta väcker frågan om huruvida Sverige bör formulera en liknande strategi för 
att bygga upp en strategisk bitcoinreserv, vid sidan av valuta- och guldreserven. 
För att inte lägga skattemedel på detta skulle man – likt i USA – kunna uppdra 
åt svenska myndigheter att överföra beslagtagna bitcoin till Sveriges riksbank.

Min fråga till finansminister Elisabeth Svantesson är därför följande:

 

Är detta något som ministern och regeringen överväger? 

………………………………………

Dennis Dioukarev (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-14
Besvaras senast
2025-04-23 kl. 12.00


